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Kaupunginvaltuusto 14.05.2019 § 48

Päätös Kaupunginvaltuusto merkitsi seuraavan aloitteen tiedoksi:

 "Merkkinä siitä, että Paraisten kaupunki haluaa panostaa ja välittää nuorten
hyvinvoinnista, selvitetään ja toteutetaan nopealla aikataululla nuorille keskustan
läheisyydestä alue, jonne voidaan rakentaa vähintäänkin miniareena, penkkejä,
valaistus ja katos. Toteuttamiseen tulisi osallistaa nuoret itse."

 __________________
Kaupunginhallitus 29.06.2020 § 127

Valmistelija Vapaa-aikasihteeri Mikael Enberg, puh. 040 488 6070
Esittelijä Kaupunginjohtaja Patrik Nygrén, puh. 040 511 4383
 etunimi.sukunimi@parainen.fi

 Liikuntalain mukaan yleisten edellytysten luominen liikunnalle ja kuntoilulle
paikallistasolla on kunnan tehtävä. Kunnan odotetaan luovan mahdollisuuksia
kuntalaisten liikunnan harjoittamiseen järjestämällä eri kohderyhmille erilaisia
terveyttä ja hyvinvointia edistäviä liikuntapalveluja sekä rakentamalla ja
ylläpitämällä liikuntapaikkoja. Näiden tehtävien toteuttamisen tulee tapahtua
yhteistyönä eri toimialojen välillä sekä paikallisena ja alueellisena yhteistyönä.

 Lapset ja nuoret muodostavat merkittävän osan Paraisten kaupungin väestöstä.
YK:n lapsen oikeuksien sopimuksen mukaan jokaisella alle 18-vuotiaalla lapsella
on oikeus hyvään kasvuympäristöön. Tutkimukset osoittavat, että fyysisellä
ympäristöllä on suuri merkitys lapsen kehitykselle ja että ympäristö voi edistää
lasten ja nuorten terveyttä, kehitystä ja oppimista monin eri tavoin. Tämän vuoksi
on tärkeää kehittää hyviä ja virikkeellisiä ulkoympäristöjä, jotka lisäävät lasten ja
nuorten hyvinvointia.

 Aloitteessa mainitulla tavalla varustellun (miniareena, penkkejä, katos, valaistus)
alueen kustannukset ovat pohjatöiden tarpeesta riippuen 50 000–70 000 euroa,
eikä alueen toteuttaminen ole kaupungin taloudellisen tilanteen takia tällä
hetkellä realistista. Tulevan koulukeskuksen piha voisi sen sijaan täyttää saman
tehtävän. Hyvällä piha-alueen suunnittelulla voitaisiin toteuttaa aloitteessa
mainitut tavoitteet – ja monia muitakin. Moderni, hyvin suunniteltu koulun piha
palvelee eri-ikäisiä kuntalaisia mahdollistamalla liikunnan ja liikkumisen ja
tarjoamalla kokoontumispaikan. On tärkeää, että kaikki käyttäjät koulun
henkilöstöstä ja oppilasneuvostosta iltakäyttäjiin otetaan mukaan
suunnitteluvaiheeseen. Alueen suunnitteleminen yhdessä lisää myös alueen
käyttöastetta ja vähentää sitä kautta ilkivallan riskiä.



Ehdotus Kaupunginvaltuusto merkitsee edellä olevan tiedoksi ja toteaa aloitteen loppuun
käsitellyksi.

Päätös Keskustelun kuluessa Maria Lindell-Luukkonen ehdotti Widar Nybergin
kannattamana asian palauttamista kolmannen sektorin kanssa tehtäviä
lisäselvityksiä varten.

 Puheenjohtaja totesi, että Maria Lindell-Luukkonen oli tehnyt keskustelun
kuluessa kannatetun palautusehdotuksen. Kaupunginhallituksen on sen vuoksi
äänestettävä asian käsittelyn jatkamisesta ja asian palauttamisesta siten, että
käsittelyn jatkamista kannattava äänestää Jaa ja asian palauttamista kannattava
äänestää Ei. Äänestys toimitetaan nimenhuudolla.

 Kaupunginhallitus hyväksyi puheenjohtajan ehdottaman äänestysmenettelyn.

 Äänestyksessä annettiin
 Jaa-ääniä 6
 Ei-ääniä 4

Liite 10 Äänestyspöytäkirja

 Puheenjohtaja totesi, että kaupunginhallitus oli päättänyt jatkaa asian käsittelyä.

 Päätösehdotus hyväksyttiin.

 __________________
Kaupunginvaltuusto 22.09.2020 § 66

Ehdotus Kaupunginvaltuusto merkitsee edellä olevan tiedoksi ja toteaa aloiteen loppuun
käsitellyksi.

Päätös  Keskustelun kuluessa Maria Lindell-Luukkonen ehdotti Tapani Karikon ja Widar
Nybergin kannattamana asian palauttamista kolmannen sektorin kanssa tehtäviä
lisäselvityksiä varten.

   Puheenjohtaja totesi, että Maria Lindell-Luukkonen oli tehnyt keskustelun
kuluessa kannatetun palautusehdotuksen. Kaupunginvaltuuston on sen vuoksi
äänestettävä asian käsittelyn jatkamisesta tai palauttamisesta. Käsittelyn
jatkamista kannattava äänestää Jaa ja Maria Lindell-Luukkosen palautusehdotusta
kannattava äänestää Ei. Äänestys toimitetaan nimenhuudolla.

   Kaupunginvaltuusto hyväksyi puheenjohtajan ehdottaman äänestysmenettelyn.

   Äänestyksessä annettiin
   Jaa-ääniä 10
   Ei-ääniä 24
   Poissa 1

Liite 10  Äänestyspöytäkirja



Puheenjohtaja totesi, että kaupunginvaltuusto oli päättänyt palauttaa asian.

Tiedoksianto Maria Lindell-Luukkonen

 __________________


